
‘’Politiek bedrijven met een open Bijbel. Dat proberen we als SGP Zeeland.’’ Na de verkiezingen van maart 2019 
kon opnieuw een coalitie gevormd worden door CDA, SGP, VVD, PvdA. ‘’Als gedeputeerde heb ik de volgende 

onderwerpen in mijn portefeuille gekregen: mobiliteit, onderwijs, leefbaarheid, toezicht en milieuhandha-
ving,  (gezondheids)zorg en bestuurlijke samenwerking. De dagen zijn dynamisch en intensief, met mooie 

momenten.’’ Zo kon in oktober ‘19 knooppunt Drie Klauwen worden geopend, daarmee is de Sloeweg voltooid. 
Een spannend project was de renovatie van de Middelburgse Stationsbrug. Gelukkig ligt de brug weer terug op 

zijn plaats. De Bèta Campus komt nu echt van de grond en trekt de eerste nieuwe studenten, ook van buiten 
Zeeland! Versterking van het  onderwijs (MBO, HBO, WO) is belangrijk voor onze jongeren. Zeeuwse kernen 

moeten goed bereikbaar zijn. ‘’Daarom werk ik aan het plan ‘slimme mobiliteit’. Het uitgangspunt is: schoon, slim 
en snel vervoer. D.w.z. nieuwe oplossingen zoeken voor de reisbehoeften van ouderen, scholieren en toeristen. 
Via pilots proberen we nu dingen uit, zoals elektrische deelauto’s, leenfietsen, enz. Tot slot noem ik een snellere 

treinverbinding naar Brabant en Randstad.’’ Ook daar wordt aan gewerkt. 

‘’Direct na de verkiezingen heeft de fractie mij als fractievoorzitter gekozen. Met dit team van mensen met veel 
verschillende achtergronden en expertise een mooie taak! Een absoluut dieptepunt in het afgelopen jaar was 

voor mij toen ik hoorde van de voorstelling ‘Wie is bang’ op het Zeeland Nazomerfestival (ZNF) in 2019.’’ In 
deze voorstelling werd veel gevloekt en de Naam van God gelasterd. In het huidige coalitieakkoord is de zin 

opgenomen: Van organisatoren wordt verwacht dat zij respect hebben voor de gevoelens van alle Zeeuwen. 
‘’Wij zijn teleurgesteld dat zo’n voorstelling dan toch plaatsvindt en hebben daarover gesprekken gevoerd met 

de organisatie van het ZNF en Gedeputeerde Staten (GS). We zullen dit blijven doen, want Godslastering kunnen 
we niet stilzwijgend toelaten.’’

Een ander uitdagend dossier is de Marinierskazerne, of beter gezegd, het besluit van het kabinet om de 
Marinierskazerne niet meer naar Vlissingen te verplaatsen. 
Getekende contracten worden eenzijdig opgezegd door de 

Rijksoverheid. Er is zonder overleg met Zeeland aan een 
alternatief gewerkt. ‘’We zijn voor de gek gehouden, iets dat 
we niet mogen verwachten van een betrouwbare overheid. 
Het is nu zaak dat het kabinet met een goed compensatie-

pakket komt dat hetzelfde kan brengen voor Zeeland ter 
versterking van de economie en leefbaarheid. Als SGP-frac-

tie volgen we dit dossier inhoudelijk en kritisch.’’ 

‘’In september ’19 hebben alle Zeeuwse SGP-raadsfracties en de -Statenfractie een gezamenlijk manifest gepre-
senteerd over de toekomst van de jeugdzorg in Zeeland. Een mooi voorbeeld van samenwerking in het belang 

van onze jongeren.’’ Alle dertien gemeenten zijn nu afzonderlijk verantwoordelijk voor de jeugdzorg. Dat zorgt 
voor versnippering in het beleid en verschillen in de zorg voor jongeren. De SGP wil proberen om het beleid in 

heel Zeeland op één lijn te krijgen. De Statenfractie heeft een faciliterende rol gespeeld in dit proces. 
In de Regionale Energiestrategie worden de klimaatdoelen van Parijs vertaald voor Zeeland: verminderen van 

CO2-uitstoot, energiebesparing en een duurzaam aanbod. De politiek is nu aan zet om een besluit te nemen over 
het conceptvoorstel. ‘’Een stukje Zeeuwse nuchterheid is hierbij op zijn plaats. Want: zijn alle ambities haalbaar 

en betaalbaar? Voor veel zaken staat niet de Provincie, maar het Rijk aan de lat.” Het is (nog) niet bekend hoeveel 
geld er naar Zeeland gehaald kan worden. Dat moet wel een voorwaarde zijn om eventuele maatregelen uit te 

voeren. “Bovendien moet er een gezonde energiemix zijn met leveringszekerheid, waarbij dus niet alleen 
gefocust kan worden op zon, wind en water, maar ook andere energiebronnen in beeld moeten zijn.” 
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Wij vinden het erg belangrijk dat u ons weet te vinden als u ons iets mee 
wilt geven, vragen of opmerkingen heeft over ons politieke werk of het 

provinciale beleid. Schroom vooral niet om contact met ons op te nemen! 
De contactgegevens vindt u op zeeland.sgp.nl/fractie. 

Verkeersveiligheid is een onderwerp dat altijd actueel blijft. ‘’Al jaren strijden wij ervoor om de Deltaweg 
tussen Goes en Zierikzee veiliger te maken. Er gebeuren veel ongelukken, dus hebben wij verschillende 

politieke middelen ingezet om Gedeputeerde Staten op te roepen om actie te ondernemen. Dat werpt nu zijn 
vruchten af.’’ De Provincie Zeeland heeft in mei ‘20 belijning aangelegd die geluid maakt als een automobilist 

er overheen rijdt. In juni zijn daar nog mottoborden en een snelheidsdisplay bij gekomen. 
De Zanddijk bij Yerseke is ook een knelpunt dat snel aangepakt moet worden. De gemeente Reimerswaal 

heeft een brief geschreven aan de Provincie dat zij kiezen voor het verbreden van de Zanddijk (tracé Ro-
ze-Zwart). GS heeft dit voorstel overgenomen. In dit voorstel zit ook een nieuwe rotonde bij de Nishoek, een 

viaduct over het spoor en een nieuwe weg naar het bedrijventerrein Olzendepolder. ‘’Als SGP willen wij dit 
nieuwe voorstel goed bestuderen en alle belangen goed wegen om zo tot een verantwoord besluit te komen 

na de zomervakantie.’’ 

‘’Een van mijn eerste activiteiten als SGP-Statenlid, was een bezoek aan de visserijsector in mijn woonplaats 
Yerseke.’’ De Zeeuwse visserijsector is internationaal toonaangevend en economisch van groot belang. Heel 

belangrijk dus om regelmatig met oester-, kreeft- en mosselvissers te praten over de ontwikkelingen in de 
schaal- en schelpdiersector en wat de rol van overheden daarin is. 

’’Een ander punt waar ik het afgelopen jaar aan heb gewerkt, is het bepleiten van een goede zoetwatervoor-
ziening voor de landbouw. In gesprekken met boeren en fruittelers hoor ik over het nijpende tekort, zeker 

in droge periodes. Hun noodkreten stimuleren mij om bij 
de verantwoordelijk gedeputeerde aan te dringen op een 
snelle aanpak.’’ In februari ’20 werd een motie van de SGP 

e.a. aangenomen voor een onderzoek naar een betere be-
nutting van de landbouwwaterleiding. Momenteel wordt 
er door de Provincie gewerkt aan een Deltaplan zoet wa-

ter, gericht op het beschikbaar krijgen en houden van zoet 
water het hele jaar door. ‘’Wij houden deze ontwikkelingen 

nauwlettend in de gaten.’’

‘’Jaarlijks 20 mln. euro dividend van Evides, wie heeft daar maatschappelijk recht op? Met deze vraag als 
uitgangspunt heb ik in december ’19 een bijdrage aan het debat over de PZEM mogen leveren. De Provincie is 
mede-aandeelhouder van PZEM die op haar beurt mede-aandeelhouder van Evides is. Wij zouden graag zien 
dat deze aandelen rechtstreeks naar de Zeeuwse overheden gaan, zodat zij geen onderdeel meer zijn van de 
commerciële PZEM.’’ Drinkwater is immers een belangrijke publieke taak en laat zich het beste borgen bij de 

overheid als eigenaar. Daar komt de vraag over het dividend nog bij. De SGP vindt dat dit dividend rechtstreeks 
aan de Zeeuwse samenleving ten goede moet komen. Eind 2019 werd er een voorstel aan Provinciale Staten 

voorgelegd waarin de aandelen in Evides alleen juridisch aan de Zeeuwse overheden worden overgedragen. Het 
economisch eigendom en daarmee het dividend zou nood-

zakelijkerwijs bij de PZEM moeten blijven. ‘’Wij hebben in 
een amendement andere opties benoemd en aangedron-

gen op verder onderzoek naar de volledige overdracht van 
de aandelen ‘om niet’, waarmee ook het jaarlijkse dividend 

van Evides naar de Zeeuwse overheden zou komen.’’ Het 
amendement is vrijwel unaniem aangenomen. De resulta-

ten van het onderzoek worden binnenkort verwacht.
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Wil je vaker iets van ons horen? We zijn op 
meerdere manieren goed te volgen.


